
 

Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
29. november  2016 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Personalerummet 

Deltagere:  Lisbet, Marianne, Katrine, Janan, Sofie, Finn, Thomas, Ahmed, Kitty, Dorte, Michael, Tenna, 

Afbud: Lars, Thulani 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat  5 min Referater fra både d. 28.9. samt d. 27.10. godkendes. 
Dagsorden godkendes. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 

10 min På 8. årgang har eleverne foreslået, at det bliver muligt at lægge 
lejrskoler i udlandet. Det store elevråd bakker op og fremlægger 
hermed forslaget for SB. 
HO forklarer at beslutningen bunder i, at det indenfor den 
økonomiske ramme ikke er muligt at arrangere en lejrskole i 
udlandet. Ved lejrskoler i Danmark er transporten med DSB gratis. 
Forældrebetaling er ikke lovlig, så skolen hverken kan -  eller vil – 
forvente at forældrene betaler. 
SB udtrykker, at den står ved beslutningen om, at lejrskolerne 
lægges i Danmark. 
HO/GF deltager i kommende elevrådsmøde og melder tilbage. 
 
Skolebal 
Elevrådet er bekymret for, at der ikke kan afholdes skolebal  næste 
skoleår, da der grundet renovering ikke vil være gymnastiksal i 
november. 
SB udtaler at skoleballet bør prioriteres. Der kan eventuelt findes 
lokale i området – biblioteket, skole? Skoleballet kan evt. skydes til 
februar, hvor den nye sal er planlagt færdig. 
Elevråd, AHN og HO har ansvar for at finde løsning, der fremlægges 
på februarmødet. 
 
 
 



 
 

Temamøde Januar 
 
 

Vi skal have valgt temaer for 
temamødet i januar 2017 

SB skal tage stilling til to 
forslag. Fremtidens 
indskoling og elevtrivsel. 
Andre forslag? 
 

10 min HO uddyber de to forslag.  
Forslagene vedtages. 
Januarmødet ligger d. 31.1. kl. 16.00. Der er julefrokost kl. 18. og 
herefter fortsætter temadrøftelserne indtil kl. 20.00. 

Evaluering af 
Kontaktforældremøde 
og suppleringsvalg 
 

Kvalitetssikret vores 
kontaktforældremøder.  
Materialer uddeles til nye SB-
medlemmer. 

Evaluere 10 min Der var fint fremmøde og positiv respons på oplæggene. 
Der blev foretaget suppleringsvalg. Følgende suppleanter blev 
valgt: 
Suppleant:  Stine Persson 
1. suppleant: Cathrine Suchdev 
2. suppleant: Tenna Bering 
3. suppleant: Gorm Friborg 
4. suppleant: Annette Kjølbæk 
5. suppleant: Camilla Lenti 
 
Fremtidig: 
Katrine foreslår at kontaktforældremøderne deles op i indskolings – 
og udskolingsafdelinger efter en fælles intro. 
Samtidig stiller Katrine spørgsmål omkring kontaktforældrerollen – 
hvad vil skolen/SB med kontaktforældrene? 
Punktet sættes på dagsordenen på februarmødet.  
 
Næste kontaktforældremøde er d. 9. maj. 
 
 

Byggesag 
 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Drøftelse om informationer 
og tiltag.   
 

10 min HO informerer om seneste nyt, som også kan findes via linket på 
hjemmesiden.  
Der gøres en indsats for at få flest mulig forældre og elever til at 
følge byggesagen på Instagram: GVS_byggesag. 
 
SB drøfter ligeledes trafiksikkerheden på vejene omkring skolen. 
Dorte og anden forældre deltager i sikkerhedsmøde med 
entreprenøren i starten af december. 
 
 
 



Principper for 
vikardækning 
 

Allerede drøftede principper 
skal vedtages. 

Vedtagelse 5 min Den nyreviderede udgave vedtages. 

Sygefravær Drøfte status og 
udviklingspotentiale.    
 

Se på statistik og data. 
Overblik. 

15 min HO gennemgår dataene. 
Sygefraværet ser overordnet fint ud på både skole- og KKFOdel. 

Stillingsopslag teknisk 
ejendomsleder 
 

Skolen skal have ansat en ny 
teknisk ejendomsleder 

Stillingsopslag skal drøftes 
og udformes 

10 min HO orienterer om overvejelserne omkring karakteren af den stilling 
der skal slås op på teknisk-serviceområdet. Skal det være en teknisk 
ejendomsleder eller en teknisk ejendomsassistent? 
Administrativ leder, Claus, og HO har været på inspirationsbesøg på 
nyrenoveret skole på Vesterbro for at se, hvordan teknisk personale 
arbejder i en moderne skole. 
 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Lærerne 
- Skolen 
- KKFOén 

 

Drøftelse 
Bla. snak om ny lokalaftale 

20 min Forældrene 
Intet nyt. 
 
Lærerne 
AHN – udskolingsklasserne er ved at have implementeret de nye 
retningsliner omkring mobiltelefoner. Det er gået ganske fornuftigt. 
 
Skolen 
HO 
Der er indgået lokalaftale mellem lærerforeningen og kommunen, 
der bl.a. indebærer at lærerne ugentlig kan lægge omkring fem 
timers arbejde hjemme. HO har haft individuelle samtaler med hver 
enkelt lærer for at kigge på muligheder ud fra den enkeltes skema. 
Der har i dag været ansættelsessamtaler omkring 
børnehaveklasselederstillingen i 0.v og der valgt en god kandidat. 
 
KKFOen 
På KKFOen har forældrerådet drøftet tilhørsforhold til den samlede 
organisation. Forældrerådet føler pt. at der er meget langt mellem 
Skolebestyrelse og kontaktforældreråd. Der er et stort ønske om at 
styrke og formalisere samarbejdet. Emnet sættes på SBmøde i april. 
 
 
 

Eventuelt og næste   5 min  



 

møde 
 
 

Februarmøde: 
Skoleballets placering 
Kontaktforældrerolle samt kontaktforældremøde 
 
Aprilmøde 
Drøftelse af retningslinjer for mobilbrug 
Samarbejdet mellem SB og KKFOens forældreråd 
 
Evt. 
Katrine foreslår, at SB drøfter hvor skolen ønsker at lægge sit 
forventningsniveau i forhold til antal arrangementer, hvor forældre 
deltager. 
 


